



الله يصمد
لله رب العالمين
بسم الله الرحمن الرحيم

عمان في 11/2/2016

الرقم : ت ج 1 / 27 . س

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين

الموضوع : البيانات المالية الاولية للشركة كما هي في 31/12/2015

تحية طيبة وبعد

بالإشارة للموضوع اعلاه ، نرفق لكم البيانات المالية الاولية للشركة كما هي في 31/12/2015

وتقضوا بقبول فائق الاحترام

المدير الاداري

زياد حسين صالح

بيانات الشركة	بيانات المدخر
٢٠١٦	٢٠١٦
١٦٦٣	١٦٦٣
١١١١٢	١١١١٢

بسم الله الرحمن الرحيم



هيئة الأوراق المالية

دائرة الإفصاح

النتائج الأولية للشركات المساهمة العامة

أولاً: المعلومات الأساسية:

- اسم الشركة: شركة التسهيلات التجارية الاردنية المساهمة العامة
القطاع: الخدمات

رقم وتاريخ التسجيل: (١٧٩) /١٣ /١٩٨٣

- رأس المال المصرح به: ١٦,٥٠٠,٠٠٠ دينار اردني

- رأس المال المكتتب به والمدفوع: ١٦,٥٠٠,٠٠٠ دينار اردني

- اسم رئيس مجلس الإدارة: محمد زكي المصري

- اسم المدير العام: اياد محمد فهمي جرار

- اسم مدقق الحسابات الخارجي: شركة القواسمي وشركاه (KPMG)

العنوان البريدي للشركة: ص. ب ٩٤١٤٩٣ عمان ١١١٩٤

تلفون: 5671720

فاكس: 5672255

بريد الكتروني: info.jtf@jtf.com.jo

نصت الفقرة (ا) من المادة (٢) من تعليمات الإفصاح لسنة ٢٠٠٤ والصادرة بالاستناد إلى قانون الأوراق المالية رقم (٧٦) لسنة ٢٠٠٢ على ما يلي:-

"على الشركة المصدرة نشر نتائج أعمالها الأولية بعد قيام مدقق حساباتها بإجراء عملية المراجعة الأولية لها، وذلك خلال خمسة وأربعين يوماً من انتهاء سنتها المالية كحد أقصى وتزويده الهيئة بنسخ عنها".

	٢٠١٤	٢٠١٥	
	(الفعلي)	(المتوقع)	
2,823,023	2,968,805		١- صافي الإيرادات (الخسائر) التشغيلية
1,940,426	3,013,689		٢- ربح (خسارة) السنة المتوقع قبل الضريبة
(461,151)	(735,912)		٣- مخصص ضريبة الدخل على الأرباح المتوقعة
1,479,275	2,277,777		٤- الربح (الخسارة) بعد الضريبة:-
1,479,275	2,277,777		أ- حقوق مساهمي الشركة في الربح (الخسارة)
.....		ب- حقوق غير المسيطرین في الربح (الخسارة)
5,850	(1,800)		٥- مجموع بندوں الدخل الشامل الأخرى
1,485,125	2,275,977		٦- إجمالي الدخل الشامل (٥+٤) :-
1,485,125	2,275,977		أ- حقوق مساهمي الشركة في الدخل الشامل
.....		ب- حقوق غير المسيطرین في الدخل الشامل
			٧- خلاصة عن أعمال الشركة خلال السنة المالية:-
- حققت الشركة في نهاية العام ٢٠١٥ أرباحاً صافية بعد الضريبة والمخصصات بمبلغ 2,277,777 دينار مقارنة مع مبلغ 1,479,275 دينار في نهاية العام ٢٠١٤.			
- بلغت اجمالي الموجودات 39,312,625 دينار في نهاية عام ٢٠١٥ مقارنة بـ 33,677,110 دينار في نهاية عام ٢٠١٤ وبنسبة نمو ١٦.٧٪.			
- بلغ صافي حقوق المساهمين 21,391,847 دينار في نهاية عام ٢٠١٥ مقارنة 20,270,870 دينار في نهاية عام ٢٠١٤.			
- بلغ العائد على رأس المال المرجح كما في نهاية العام ٢٠١٥ ما نسبته ١٣.٨٪.			
التاريخ	توقيع المدقق الخارجي	توقيع رئيس مجلس الإدارة	
<p>يقصد بالإعلان "نشر المعلومات والبيانات المعنية لمرة واحدة في صحيفة يومية واحدة على الأقل باللغة العربية". وتكون مسؤولية الإعلان ومضمونه على رئيس مجلس الإدارة أو أي شخص مكلف أو مفوض من قبله بذلك خطياً.</p> <p>حقوق غير المسيطرین: هي ذلك الجزء الظاهر في البيانات المالية المجمعة من صافي نتائج أعمال وصافي موجودات شركة تابعة والعائد إلى الأسهم التي لا تمتلكها الشركة الأم بصورة مباشرة عن طريق شركات تابعة لها.</p> <p>في حال وجود أي استفسار لديكم يرجى الاتصال بدائرة الإفصاح في هيئة الأوراق المالية على الهاتف رقم ٩٦٢٦ ٥٦٨٦٨٣٠ أو الفاكس رقم ٩٦٢٦ ٥٦٠٧١٧١</p>			

١٥



*Jordan Securities Commission (JSC)
Disclosure Department
Preliminary Results of Public Shareholding Companies*

I- Main information:-

- **Name of the company:** Jordan Trade Facilities Company P.L.C
 - **Sector:** Services
 - **No. & date of registration:** Registration Number (179), date of registration 13/3/1983
 - **Authorized capital:** 16,500,000 Jordanian Dinar
 - **Paid-in capital:** 16,500,000 Jordanian Dinar
 - **Name of Chairman of the Board:** Mohammed Zaki Al Masri
 - **Name of the General Manager:** Eyad Mohammed Jarrar
 - **Name of the External Auditor:** Kawasmi and Partners Co. (KPMG)
 - **Postal address:** P.O. Box 941493 Amman 11194 Jordan
 - **Tel:** 5671720
 - **Fax:** 5672255
 - **E-mail:** info@jtf.com.jo

- The issuing Company shall publish its preliminary business results after completion of a preliminary audit by its auditor, within forty-five days of the end of its fiscal year, & shall provide the Commission with a copy thereof. (Disclosure Directives- Article 3, paragraph A).

John G. Shadley

II- Preliminary results (JD)

		<u>2015</u> Expected	<u>2014</u> Actual
1-	Net operating income (loss)	2,968,805	2,823,023
2-	Expected net income (loss) before tax	3,013,689	1,940,426
3-	Expected provision for income tax	(735,912)	(461,151)
4-	Net income (loss) after Tax attributable to:	2,277,777	1,479,275
	a- Equity holders of the Company	2,277,777	1,479,275
	b- Non controlling interests
5-	Other comprehensive income	(1,800)	5,850
6-	Total comprehensive income (4+5):	2,275,977	1,485,125
	a- Equity holders of the Company	2,275,977	1,485,125
	b- Non controlling interests

7- **Summary of the Company's performance for the last fiscal year**

- The company has earned a net profit in the amount of JOD 2,277,777 for the year (2015) comparing with (2014)'s figures which are JOD 1,479,275.
- The assets were totaled to JOD 39,312,625 at the end of the year (2015) comparing with the total assets of (2014) which are equal to JOD 33,677,110 for the year (2014) which comprises a growth of 16.7%.
- Net shareholders' equity for the year (2015) is amounted to JOD 21,391,847 in comparison with net shareholders' equity in the total of JOD 20,270,870 for the year (2014).
- A raise of 55% in return on capital is probable at the end of the fiscal year (2015) to arrive to a ratio of 13.8%. -


**Signature of
Chairman of the Board**

**Signature of
the external auditor**

Date:-

- The term **Publish** shall mean the publishing of the relevant information & data for one time in at least one daily newspaper in Arabic. The responsibility for any publication & for any contents thereof shall be that of the Chairman of the board of Directors or anyone assigned or authorized thereby in writing.

-Non controlling interest: The apparent part in the consolidated financial statements of the net business results & net assets of a Subsidiary Company that are not held directly by the Parent Company through its subsidiary companies.

-For further information, please call the Disclosure Dept. at JSC on Tel No. 962-6 (5607171) or Fax No. 962-6 (5686830).

